

6天
DAYS
4晚
NIGHTS

玩尽韩国首尔之旅



TRAVEL AROUND THE KOREA - SEOUL

首尔/南怡岛/雪岳山+爱宝乐园
SEOUL/NAMI ISLAND/MT.SORAKSAN+EVERLAND

住宿当地4星酒店
STAY LOCAL 4 STARS HOTEL

第一天 吉隆坡/仁川 (机上用餐)
集合于本公司乘搭豪华巴士送往国际机场飞往美丽的韩国。

第二天 仁川/南怡岛/雪岳山 (午膳)
抵达仁川机场后，驱车前往春川。乘坐游船前往冬季恋歌的拍摄场地**南怡岛**，你可以欣赏韩国少有的人工湖泊美景。然后驱车前往**雪岳山国家公园**游览亚洲最大青铜座佛像及**新兴寺** (不含缆车)。毕后继续往**大浦港海产市场**，这里聚集著众多刚捕捞上来的海产，转卖给商人，其喧杂热闹。

第三天 雪岳山/龙仁/首尔 (早午膳)
早餐后，前往韩国文化体验营**DIY泡菜体验+韩国服装体验**，亲身制作韩国传统美食泡菜，之后可随意穿著喜欢的传统韩服拍照留念。接着前往**爱宝乐园** (含门票)，一个结合了休闲、娱乐、教育与文化的国际性度假胜地，一年四季独有不同的主题庆典。毕后前往**华克山庄赌场** (赠送优惠券+纪念品)，是外国人专用赌场，华克山庄周围景观格外优美，可鸟瞰汉江。拉斯维加斯风格的赌桌十分完美，赌场的规模更是全国第一。

第四天 首尔 (早午膳)
早餐后，前往**青瓦台舍廊房**。青瓦台舍廊房的前身是总统秘书室长公馆，自1996年2月青瓦台前道路开放之后，开始成为向国民提供便利和看点的综合文化空间。接着前往参观**景福宫**，此宫建于1394年朝鲜李朝时代，有五百余年历史。然后游览**国立民俗博物馆** (周二闭馆)，展示韩国的传统生活方式的地方，是韩国唯一全面展示民俗生活历史的国立综合博物馆。尔后送往韩国**人参专卖店、护肝宝专卖店、紫菜博物馆、时尚彩妆店和紫水晶加工厂**。过后游览**清溪川**，在朝鲜时代为解决雨季积水无法排出市区而挖掘，过去曾作为下水道使用，2005年改造转型为国际知名观光景点。毕后前往**明洞及天免税店**，此外还有各种品牌店聚集在中央大街的两边。

第五天 首尔 (早)
早餐后，全天自由活动。

第六天 首尔/吉隆坡 (早/机上用餐)
早餐后，出发前往南山，在此能看到南山的全景。接着前往**土特产店**逛逛。毕后，出发前往国际机场乘搭班机飞返吉隆坡带着美好回忆返回家园。



D1 KUALA LUMPUR / INCHEON (MOB)

Assemble at our company and transfer to international airport by coach for departure flight to Seoul.

D2 INCHEON / NAMI ISLAND / MT. SORAKSAN (LD)

Morning arrival at Seoul, transfer to Chuncheon. Take boat proceed to famous Korean drama - "Winter Sonata" shooting place **Nami Island**. Here the broad grasslands and forest complement each other. Then, transfer to visit **Mt. Soraksan National Park**, is located in the most northern part of South Korea. Continue visit to **Sinheungsa Temple (excluded cable car)**. Upon finished, visit to **Daepohaeng Fish Market** where consists of all kind of species of fresh fish.

D3 MT. SORAKSAN / YONGYIN / SEOUL (BLD)

After breakfast, proceed to **DIY Kimchi School + Hanbok Experience**. Here can learn the art of making Kimchi and also get a change to snap a photo dressed in Traditional Korean Costume "Hanbok". Continue visit to the world's seventh-largest playground **Everland (included ticket)**. A combination of leisure, entertainment, education, and culture of an international resort, it is a twenty four years history of the joy of the world. Upon finished, visit to **Walkerhill Casino (gift coupon + souvenir)**, is a casino for foreigners, Walkerhill surrounding by beautiful landscape, can overlooking the Hanjiang River.

D4 SEOUL (BLD)

After breakfast, proceed to South Korean president's official residence **Cheongwadae**, will make arrangement for take pictures. Then, transfer to visit to Korean "Myeongseong" shooting place - **Gyeongbokgung**, is the royal palace located in Seoul City. Built in 1394 and reconstructed in 1867 during Joseon Dynasty. Continue visit to **National Folk Museum (closed on Tuesday)**, showcase the traditional Korean lifestyle, it is Korea's only comprehensive display of folk life history of national. After that, proceed to **Ginseng Shop, Herba Shop, Seaweed Shop, Cosmetic Outlet and Amethyst Outlet**. Continue visit to **Cheonggyecheon Stream**, an area comprising a stream and park right smack in the heart of downtown Seoul. Upon finished, shopping at **Myeongdong and Lotte Duty Free shop**.

D5 SEOUL (B)

After breakfast, free at your own leisure.

D6 SEOUL / KUALA LUMPUR (B/MOB)

After breakfast, proceed to Namsan. Here can have the whole view of the Namsan. Continue shopping at **Local Product Shop**. After that, transfer to airport for your departure flight return Kuala Lumpur. Home sweet home...

团费:
TOUR FARE:

出发日期:
DEPT. DATE:

~韩流美食~ SPECIAL CUISINE

- *铁板鸡 / DAKKALBI
- *海鲜汤 / HAEMULTANG
- *安东鸡 / ANDONG JIMDAK
- *人参鸡汤 / SAMGYETANG
- *烤肉自助餐 / BBQ BUFFET
- *海鲜自助餐 / UNDER THE SEA

我们有权改变顺序或修正行程，将由本公司作最后确认
We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice

6KOR-A

Ipoh OVERLAND TOURS & TRAVEL (173557-U) (KKKP1478)
Est. 1988

鴻運旅遊機構有限公司
IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD.
No.19, Jalan Sultan Abdul Jalil, 30300 Ipoh, Perak, Malaysia.
Tel: (6) 05 253 2766 Fax: (6) 05 253 4558

天下旅遊機構有限公司 (173557-U) (KKKP4266)
IPOH OVERLAND TOURS & TRAVEL SDN. BHD.
No.1, Jalan Ali Pitchay, 30250 Ipoh, Perak, Malaysia.
Tel: (6) 05 242 6118 Fax: (6) 05 241 0118

鴻運旅遊機構(新山)有限公司
IPOH OVERLAND (JB) TOURS & TRAVEL SDN. BHD.
No 15A, (1st Floor), Jalan Kuning 2, Taman Pelangi,
JB 80400, Johor, Malaysia. (10590287) (KKKP1478-02)
Tel: (6) 07 336 3038 Fax: (6) 07 336 3018